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Z A P I S N I K 
z 19. seje Sveta Krajevne skupnosti Bučna vas, ki je bila, dne 09.11.2017, v 

prostorih Krajevne skupnosti Bučna vas, s pričetkom ob 18:00. uri.  
 
Na seji so bili prisotni: 

- Andrej Redek, predsednik Sveta KS, 
- Peter Kostrevc, podpredsednik Sveta KS, 
- Mojca Ljubi, članica Sveta KS,  
- Zvonko Godina, član Sveta KS, 
- Bojan Doblehar, član Sveta KS, 
- Tomaž Zoran, član Sveta KS,  
- Rok Kovšca, član Sveta KS. 

 
Opravičeno odsotni so bili sledeči člani: 

- Marko Brodnik, član Sveta KS. 
 

 
Sejo je pričel in vodil predsednik Sveta KS Bučna vas Andrej Redek, po naslednjem 
dnevnem redu: 

1. selitev v nove prostore, 
2. pregled in potrditev zapisnika 18. seje, 
3. časopis Krožišče (članki, prošnje, donacije,…) 
4. predvidene investicij za leto 2018, 
5. priprava novih pogodb za grobarine, 
6. informacija v zvezi z prostorsko ureditvijo romskih naselij Žabjak in Brezje, 
7. predlogi in pobude.  

 
 

K 2. točki 
pregled zapisnika 18. seje sveta KS Bučna vas 

 
Pripomb na zapisnik 18. seje ni bilo. 
 

SKLEP: 
Zapisnik 18. seje sveta KS Bučna vas se potrdi.  
 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 

K 3. točki 
Časopis »Krožišče« 

 
Predsednik je pozval, da se za vsebino časopisa »Krožišče« pripravi članke najkasneje 
do 24.11.2017. Vse člane sveta KS Bučna vas je prav tako pozval, da se aktivno 
vklopijo pri iskanju sponzorjev za časopis. 

 
SKLEP: 

Člani sveta KS Bučna vas so se seznanili s pripravami za časopis »Krožišče«. 
 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
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K 4. točki 

Predvidene investicije za leto 2018 
 

V uvodu je predsednik poudaril, da še ni bilo obljubljeno asfaltiranje v Kamenju. 
 
V letu 2018 bodo sledeče prioritetne investicije: 
KAMENJE – asfaltiranje in ureditev makadamskih poti, 
HUDO – izvedba JR ter popravilo asfalta (zalivanje razpok), 
HIDRANTI – preverit kdo je zadolžen za vzdrževanje hidrantnih omaric in hidrantov ter 
nemudoma odpraviti pomanjkljivosti na celotnem območju KS Bučna vas 
 
 

SKLEP: 
Člani sveta KS Bučna vas, so se seznanili s planom investicij za 2018  
 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

 
K 5. točki 

Priprava novih pogodb za grobarine 
 

Podpredsednik je predstavil potek priprav pogod za nove najemnine grobov. Pogodbe 
so pripravljene za pošiljanje najemnikom. 

 
SKLEP: 

Člani sveta KS Bučna vas so se seznanili s potekom priprav novih pogodb za 
grobarine. 
 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
 

K 6. točki 
Informacija v zvezi z prostorsko ureditvijo romskih naselij Žabjak in Brezje 

 
Podpredsednik je predstavil potek postopka priprave prostorske dokumentacije za 
ureditev romskih naselij Žabjak in Brezje. Predstavniki očnine so pokazali prve osnutke 
idejnih rešitev za ureditev naselij. Prikazani sta bili dve rešitvi in sicer na osnovi 
mrežnega sistema (podobno kot je to predlagala civilna inicijativa) ter amorfno zasnovo 
naselja, ki temelji na osnovi zatešenega stanja, romskih družinah in reljefni strukturi 
terena. Obe rešitvi sta bili evalvirani. Glede na podano evalvacijo in realnost izvedbe 
je cenovno ugodnejša rešitev amorfna zasnova.  

 
SKLEP: 

Člani sveta KS Bučna vas so se seznanili z aktualnimi dogajanji na temo 
reševanja romske problematike. Pri tehtanju obeh rešitev so bile pripombe, da 
je mrežni sistem z vidika varnosti uradnih oseb bolj primeren, sicer pa naj tudi 
Policija poda svoje mnenje na obe predlagani rešitvi.   
 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
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K 7. točki 

Predlogi in pobude 
 

Nihče od članov sveta KS Bučna vas ni imel predloga ali pobude. 
 
Ker ni bilo več razprave, se je predsednik prisotnim zahvalil za sodelovanje in 
prisotnost na seji ter le-to zaključil ob 20.45 uri. 
 
 
 
Zapisal:          Andrej Redek, 
Peter Kostrevc,         PREDSEDNIK 
podpredsednik Sveta KS           SVETA KS 


